



# Bekerja setiap musim cuti

Oleh Salbinous Saribun  
bhvarsiti@bh.com.my

► Kota Kinabalu

**K** 4.12.2014 ✓  
esudahan keluarga tidak menjadi halangan untuk Christopher Pok Yong Hao, 23, muncul sebagai graduan cemerlang dengan meraih anugerah kelas pertama pada Majlis Konvokesyen Universiti Malaysia Sabah (UMS) 2014.

Graduan program Ijazah Sarjana Muda Sains Sukan (Kepujian) itu berkata, keluarganya bergantung penuh kepada ibu yang menampung kehidupan dengan gaji bulanan bawah RM1,000 sebagai promoter sejak ayah diserang penyakit angin ahmar pada tahun 2010.

Sehubungan dengan itu, sebagai anak sulung, beliau bertekad untuk belajar bersungguh-sungguh demi masa depan keluarga, bahkan sanggup bekerja sewaktu cuti semester bagi meringankan beban ibu.

“Saya tidak sanggup melihat ibu terbeban. Sejak berumur 13 tahun, saya sudah mulai bekerja pada setiap cuti persekolahan.

**Ringankan beban**

“Di UMS, saya juga menggunakan masa lapang setiap cuti semester untuk bekerja di mana-mana syarikat yang ada kekosongan bagi meringankan beban ibu,” katanya.

Beliau yang mesra dipanggil Chris juga ialah ahli Pasukan Latihan Pegawai Simpanan (PALAPES) Laut, malah dinobatkan sebagai penerima Anugerah Akade-

mik Terbaik PALAPES UMS pada Majlis Istiadat Pentauliahlan Diraja Pegawai Kadet PALAPES ke-33 di Universiti Pendidikan Sultan Idris (UPSI), baru-baru ini.

“Pengalaman menganggotai pasukan PALAPES Laut sangat berharga. Kami diajar menggunakan masa secara berkualiti, selain didedahkan kepada aktiviti yang membentuk disiplin dan nilai jati diri tinggi.

**Manfaatkan elaun**

“Sebagai anggota PALAPES, kami diberi elaun untuk saya gunakan bagi membiayai makan minum dan keperluan sepanjang mengikuti pengajian di UMS,” katanya ketika ditemui pada Majlis Makan Malam Regimental PALAPES UMS di sini.

Mensyukuri semua kejayaan berkenaan, pemuda



Chris (tengah) bersama-sama rakan dalam PALAPES Laut.

berasal dari Melaka itu berterima kasih kepada pensyarah dan rakan sepengajian di UMS yang sentiasa memberi sokongan serta tunjuk ajar kepadanya.

“Tidak lupa keluarga, khu-

susnya ibu saya yang sentiasa bertungkus lumus menyara kami. Kejayaan yang diraih

ialah hadiah untuk ibu dan keluarga,” katanya.